
 
 
 
 

Styremøte Flaskebekk Vel 
 
 
Dato:   25. November 2020 
Tidspunkt:  19.00 – 20.30 
Sted:   Teams 
Tilstede:       Fredrik Meltzer 

                            Jan Capjon 
               Christine Holst  

                            Hanne Amalie Gøytil Lund  
                            Torunn Vigmostad Steinhaug (referent) 
 
 
Sak 8.1  
Referat fra forrige styremøte  
Referat fra styremøte 14. oktober 2020 godkjent. 
 
Sak 8.2  
Miros AS  
Målestasjonen på Søndre Brygge er en prøvekontrakt som går ut i 2020. Jan forespør om 
Miros er interessert i å videreføre avtalen.  Hittil har Miros betalt FBV kr. 5.000 pr år for å få 
ha måleren der. 
 
Sak 8.3 
Jørgen Berners vei og rekkverk. 
Styret anbefaler at «søknads-komiteen» i første omgang sjekker ut om det er mulig å 
gjennomføre dersom det monteres gjerde som beskrevet. Om det viser seg å være mulig å 
brøyte med gjerde, vil Styret bistå i å utarbeide søknad til Nesodden Kommune og 
Sparebankstiftelsen for økonomisk støtte.  Fredrik vil gjøre dette på vegne av Styret. 
 
Sak 8.4 
Lys i Kleiva. 
FBV har fått en oppdatering av Sjur Sætre. Styret anbefaler at man forsøker å få en avtale 
med utbygger så fort som mulig - før byggene er ferdigstilt.  Det er svært positivt å ha med 
både Øystein og Tor Berg Eriksen aktivt i videre arbeid. I disse dager vil det bli montert 
belysning på Strandpromenaden.  Det kan være at man kan trekke på den erfaring man gjøre 
med valgte løsning der. 
 
Sak 8.5 
Lille juleaften  
Arrangementsgruppe ble etablert og Hanne og Christine leder på vegne av Styret. 
 
 



 
Sak 8.6 
Annet 

• Områdeplan: Møte for Nesodden Kommune for behandling av områdeplanen ble 
ikke gjennomført i November, men ser ut til å blir 15. Desember. Det er imidlertid 
ikke laget noen agenda for dette møtet. 

• Status Strandpromenadens belysning: Det er innkjøpt belysning i regi av 
Strandpromenadelaget. Det skal være ferdig montert i begynnelsen av Desember.  

• Lyktestolper på Strandpromenaden er fremdeles uten lys: Christine følger opp 
• Sitteplasser langs Strandpromenaden m.m: Jan har fulgt opp denne saken. Nesodden 

Kommune vil komme tilbake angående eierforhold på området på søndre del av 
Strandpromenaden.  Forhold knyttet til selve plattingen er også på vent pga 
manglende avklaring på selve området.  Benkene; Her avventer man også 
tilbakemelding fra Nesodden Kommune.  

• Det er ikke noe nytt knyttet til Heber-eiendommene og eventuell oppmåling.  
• Møte med ordfører vil først bli i 2021. 
• Flaskebar er avlyst ut 2020 pga Covid-19. 
• Merverdi-refusjon: Søknad har gått igjennom og Jan følger opp nøyaktig beløp.  

Neste søknad vil skje etter årsoppgjøret for 2020.11.25 
• Utbedret / nytt fotballmål på Olaløkka er lovet av kommunen til våren.  
• Julebrev eller julekort sendes medlemmene før jul.  Fredrik lager et utkast og sender 

på sirkulasjon. 
• Det kunne vært hensiktsmessig med et veiskilt ved innkjøring til Øvreveien.  Jan 

følger opp dette. 
• Økonomisk status: Status på konto pr dato er kr. 96 360,-. 

 
 


